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Tilstedeværende: 

- Alexander, Line, Emilie 

 

Valg af ordstyrer: 

- Emilie 

 

Godkendelse af referat og dagsorden: 

- Ja 

 

Vaskehuset: 

- Der er på nuværende tidspunkt intet nyt. Line kontakter Lars. Der er fortsat en håndfuld 

problemer i vaskehuset, og det er frustrerende, at der ikke bliver gjort noget ved det. 

Bestyrelsen har flere gange forsøgt at gøre opmærksom på det, uden der er sket noget. 

 

Retssagen om millionsvindel: 

- Retssagen går i gang d. 8 januar og der er sat 18 retsmøder til.  

Ingen fra bestyrelsen deltager 

 

Julefrokost: 

- Julefrokosten aflyses grundet manglende opbakning og tilmeldinger fra beboerne. Vi 

diskuterer i bestyrelsen, hvorvidt vi kan tage nye tiltag for at få flere til at deltage i 

begivenheder, eller om vi skal droppe at planlægge flere fester. 

Line kontakter foreningen vedrørende opfordring til at tage initiativ til at få mere gang i 

de sociale arrangementer. 

 

Eventuelt: 

- Vi er igen blevet kontaktet af en beboer som fortæller der går en rundt og kigger ind ad 

vinduer samt finder folk på Facebook.  

- Line er blevet kontaktet af en ny beboer som hverken har den nye husorden, eller har 

fået tilsendt velkomstbrochuren (den gamle). Line kontakter udlejningen omkring dette.  

- Line hørte endeligt fra Kræn d. 18 ang. skabene i fælleshuset – han har endnu ikke 

svaret på om vi må benytte skabene og hvilket der er vores.  
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- Nyt møde d. 4/3 

 


